
RAMLØSE SCENEN


Generalforsamling 20.2.2023


Kasserer Camilla Ugle Jensen fraværende med afbud.


Velkommen

Formand Simon Mortensen bød velkommen


Valg af dirigent

Filip Kirchmann blev valgt og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt


Valg af referent

Irene Larsen blev valgt


Formandsberetninger


Simon fremlagde vedlagte:


Årsberetning for Ramløse Scenen 2022 
  
Så fik vi endelig spillet forestillinger i voksenafdelingen igen på 
bagkant af Corona epidemien. Selvom vi undervejs selv var ramt 
på kryds og tværs – og vi på et tidspunkt kiggede med tvivl på 
hinanden om det kunne lykkedes. Men det skulle det – blev vi 
enige om. Og heldigvis kom vi i mål og nåede vores premiere. 
Bestyrelsen havde valgt at tage et sats med en nyskrevet musical. 
Og personligt vil jeg da gerne takke både bestyrelse og 
produktionen for at tage imod min forestilling ”Tobaksfabrikken”. 
Vi endte med at lave 5 flotte forestillinger med rimeligt godt besøg 
af publikummer. Vi var lidt nervøse for om folk nu var klar til at 
gå i byen og se teater. Men vi er rimelige tilfredse med den 
opbakning vi nu engang fik. 
Vi fik også afholdt en skøn afslutningsfest. Fordi produktionen 
ikke var så stor, så var det en hyggelig lille fest. Årets Rammy gik 
til Christina b.la for hendes flotte præstation under årets 
forestilling. Så tillykke igen med den. 
Voksenafdelingen har også været lidt på tur. Vi var forbi Ramløse 
Hallen i juni måned for at deltage i årets Stafet for livet. Her 
underholdt vi lørdag eftermiddag med et lille potpourri fra årets 
forestilling. 



Ligeledes deltog vi også sidste år i forsamlingshusets julemarked. 
Her sang vi også et par julesange som forhåbentlig bragte lidt 
ekstra julestemning ind i huset blandt nisser, gløgg og andet juleri. 
Vi er altid glade for at kunne komme ud og vise vores lille 
forening frem og bringe glæde og reklame for os selv. 
Tak til vores sponsorer både dem som annoncerer i programmet, 
men også dem vi søger penge fra. 
Særligt tak til Musik I Lejet som donerede 25.000 og Det Grønne 
Hus som donerede 15.000 
Vi sætter kæmpe pris de folk som vil smide lidt penge i kassen, 
hvad enten det er til nye teknik ting, ting i kælderen eller anden 
hjælp til foreningen og vores produktioner. 
Tak til forsamlingshuset for altid en god og åben dialog. Tak for et 
godt samarbejde som skal være ærligt fra begge veje særligt i 
svære periode, men også når tingene går godt. 
Tak til bestyrelsen for et godt år, hvor uenigheder og debatter ofte 
giver de bedste resultater udadtil. 
Tak til B&U-udvalget for igen at få gennemført en flot forestilling. 
Som Annette vil fortælle mere om om lidt. Men bare tak fordi i 
som udvalg for det til at glide og bestyrelsen har tilliden til i nok 
skal lykkedes. Vi ser alle frem mod jeres 30 ås jubilæum her 
senere i 2023. 
Tak til medlemmer og vores andre frivillige kræfter for altid at 
bakke op. 

Annette fremlagde vedlagte:


B&U Årsberetning 2023: 
B&U udvalget 2022: Brian, Hans, Martha, Mia, Rene, og undertegnede. 
2022 Har været et godt år for B&U. Vi havde 5 udsolgte forestillinger, samt fuldt hus 
til både generalprøve og forpremiere og de unge fik megen ros både for sang og 
skuespil. 
Da vi jo stadig ikke har nogen musikere til rådighed i B&U, fik vi igen i år Line 
Kemner til at introducere sangene, hvorefter Jarl Bådsmand sangcoachede de unge, 
som så sang til midi filer, styret af teknikken. Det blev et rigtig godt resultat. 



Pizzaparty forløb godt, temaet var galla maskebal med spisning. Den meget lækre 
middag stod Martha og Wilmars mor for igen i år. 
De nominerede til årets Rammi var Camma, Clara, og Freja og den gik til Freja, der 
har rykket sig utroligt både med sit skuespil, men især på sin sang. 
Fighterprisen gik til Maja, for altid at være der med både ris og ros, samt altid støtte 
og hjælpe sine medskuespillere. 
Derudover blev en ny pris ”Teknisk ildsjæl” uddelt til Anders Egetved, der som ung 
helt ny, havde meldt sig til at varetage lys og lyd effekter. 
Årets kagenominering blev vundet af Isa. 
Guiden omdelingerne giver B&U mulighed for nogle sociale arrangementer. Ved 
opstart havde vi traditionen tro en hyggelig overnatningsweekend i Spejderhytten og 
vi har lige været ude og bowle. Derudover har de været en tur i ”Cirkus Kanutski”, 
samt inde og se Mastodonternes opførsel af ”Pinoccio” 
Udvalget og jeg vil gerne takke alle dem der har hjulpet os i år. Tusinde tak! for 
opbakningen til B&U. 
Annette Witt Carlsen 

B&U formand  

Begge beretninger blev godkendt af generalforsamlingen.


Fremlæggelse af revideret regnskab for 2023, se det af kassereren fremsendte.


Claus læste kassererens regnskabsberetning op, som Camilla havde sendt på mail. Regnskabet 
blev godkendt


Indkomne forslag

Der er ingen indkomne forslag


Valg til bestyrelse


Formand	 	 	 Simon Mortensen	 	 Lige år		 Ikke på valg


Kasserer	 	 	 Camilla Jensen	 	 Ulige år	 Ønsker ikke genvalg

Bestyrelsen foreslår Mikael Gajhede, som accepterer valget. Der var ingen modkandidater ig 
Mikael blev valgt.


Bestyr. Medlem	 	 Annette Witt	 	 	 Ulige år	 Ønsker genvalg

Blev genvalgt


Bestyr. Medlem	 	 Irene Larsen	 	 	 Ulige år	 Ønsker genvalg 

Blev genvalgt




Bestyr. Medlem	 	 Mikael Gajhede	 	 Lige år		 Ikke på valg

Denne post er ledig, da Mikael er valgt som kasserer.

Anna Meyhoff Andersen og Joeanna Enoch Møllegaard stiller op til posten. Simon foreslår skriftlig 
afstemning af hensyn til kandidaterne.

Rikkelykke og Anso meldte sig som stemmetællere.

Joeanna blev valgt


Bestyr.Medlem	 	 Casper Bergenstoff	 	 Lige år		 Ikke på valg


Bestyr. Medlem	 	 Claus R Rasmussen	 	 Lige år		 Ikke på valg


Suppleant	 	 	 Anna Meyhoff Andersen	 Hvert år	 Ønsker genvalg

Blev genvalgt


Eventuelt	 	 

Dan: Ønsker at billet telefonens nummer står på alt PR-relateret materiale. Det er ikke på den 
plakat, som hænger på Huset.


Sanne: Dette års forestilling. Er det muligt at bestille andet end flæskesteg. Der er folk der ikke 
spiser svinekød. Vi kan sikkert godt løse det med Skævinge Kro.


Simon: Tak til Ugle for hendes store arbejde som kasserer.


Filip, Huset:


Takker for samarbejdet og er glad for, at vi har til huse i Forsamlingshuset.


Simon takkede Filip for at være dirigent og gav ham en flaske. Der vil komme blomster til Ugle.


